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Høringssvar vedr. budget 2022.

Skolebestyrelsen på Hvidebækskolen retter opmærksomheden på den 
nye ressourcefordelings model, der har bevirket at skolens økonomi er 
blevet mere svingende og sårbar. Nedgangen i den økonomiske tildeling 
har bla. bevirket at skolens AKT ressourcer er fjernet, så underviserne 
nu må varetage alle trivsels og adfærdsmæssige udfordringer.  

Dette ses som en belastning af både de ansattes og elevernes forhold.

Folkeskolen elevgrundlag har ændret sig således, at børn med særlige 
behov ses som stigende. 
Skolebestyrelsen ser med stor bekymring på, at antallet af elever med 
diagnoser er stigende, da det også belaster økonomien, idet der 
overføres midler fra almenområdet til det specialiserede område. 

Skolebestyrelsen påpeger at alle børn bør prioriteres og at det politiske 
niveau skal sikre, at alle børnenes trivsel og læring vægtes højt. 

Skolebestyrelse imødekommer at Kalundborg kommune har prioriteret 
anlæg af cykelsti på Dyssevej, så eleverne kan komme trygt til skole.

På vegne af skolebestyrelsen på Hvidebækskolen

Anette Østergaard
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Kontakt

Kalundborg Kommune
Skolevej 1
4490 Jerslev Sjælland

www.hvidebaekskolen.dk

Sagsansvarlig:
Anette Østergaard
Hvidebæk og Rørby Skoler

Telefon, direkte: 59 53 55 45
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